
Stand van zaken zonnepanelen  

In de raadsvergadering van 18 april 2019 heeft de raad besloten om een krediet beschikbaar te stellen 

voor het aanbrengen van zonnepanelen op het dak van de bibliotheek, gevestigd in het Cultuurhuis 

(19R.00168).  

1) Wat is de stand van zaken op dit moment? Wanneer wordt er begonnen met het aanbrengen van 

zonnepanelen op het dak van de bibliotheek in het Cultuurhuis?  

Stand van zaken klimaatbeheersing scholen  

Daarnaast heeft de portefeuillehouder / het college toegezegd in gesprek te gaan met de scholen over 

het thema klimaatbeheersing en de vraag of de scholen (ook) last ondervinden in het Cultuurhuis. In 

‘’Beantwoording rondvragen (19R.00968)’’ geeft het college aan dat er ook bij de scholen klachten zijn 

over het klimaat in het gebouw, maar dat er nader onderzoek wordt gedaan om de klachten te kunnen 

objectiveren.  

2) Heeft het gesprek met de scholen inmiddels plaatsgevonden? Zo ja, wat zijn de uitkomsten 

daarvan?  

3) Kan het college de klachten van de scholen specificeren; wat zijn de overeenkomsten en/of 

verschillen met de klachten die de vrijwilligers in de bibliotheek ervaren?  

4) Op welke wijze worden de klachten geobjectiveerd? En op welke termijn worden de resultaten 

verwacht?  

5) Meer specifiek: Zijn de CO2-meters geplaatst? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke termijn 

worden de resultaten hiervan verwacht?  
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